

Warehouse #1 243-13st, Al Qusais Industrial Area 2, Dubai, UAE



ABOUT GULFBEAM

Gulfbeam Cargo and Clearing LLC is a prominent logistics and transportation company based in the UAE. Since its inception, Gulfbeam has been dedicated to delivering innovative and efficient solutions for global trade, specializing in cargo and clearing services.

The company's comprehensive understanding of the industry, paired with the strategic partnerships and cutting-edge technology, enables us to provide seamless and cost-effective logistics solutions tailored to each client's unique needs.

Gulfbeam's success is rooted in our customer-centric approach and unwavering dedication to exceeding expectations. By consistently delivering reliable and efficient services, Gulfbeam is on our way to position ourselves as a leader in the logistics and transportation sector.

نبذة عن غولف بيمر

غولف بيم للشحن والتخليص ش.ذ.م.م هي شركة بارزة في مجال الخدمات اللوجستية والنقل ومقرها الإمارات العربية المتحدة. منذ تأسيسها، تلتزم غولف بيم بتقديم حلول مبتكرة وفعالة للتجارة .العالمية، متخصصة في خدمات الشحن والتخليص

تستند الشركة إلى فهم شامل للصناعة، مع شراكات استراتيجية وتقنيات متطورة، مما يمكنها من توفير حلول لوجستية سلسة وفعالة من حيث التكلفة مخصصة لتلبية احتياجات كل عميل على حدة

يستند نجاح غولف بيم إلى نهجها الذي يركز على العميل وتفانيها الدائم في تجاوز التوقعات. من خلال تقديم خدمات موثوقة وفعالة باستمرار، تسعى غولف بيم أن تكون شركة رائدة في قطاع الخدمات اللوجستية والنقل





To encourage businesses to succeed in the global marketplace by providing innovative and reliable logistics solutions that optimize supply chains and drive efficiency.



To be the leading logistics partner in the region, recognized for our unwavering commitment to customer success, technological advancement, and sustainable practices.





تشجيع الشركات على النجاح في السوق العالمية من خلال تقديم حلول لوجستية مبتكرة وموثوقة تعمل على تحسين سلاسل التوريد وزيادة الكفاءة

[۞] الرؤية

أن نكون الشريك الرائد في مجال الخدمات اللوجستية في المنطقة، وأن نشتهر بالتزامنا الثابت بنجاح العملاء، والتقدم التكنولوجي، .والممارسات المستدامة



OUR CORE VALUES

At Gulfbeam, we are guided by the following core values:





Integrity

We uphold the highest ethical standards in all our business practices.



Customer Focus

We prioritize the needs of our customers and strive to exceed their expectations.



Teamwork

We foster a collaborative work environment where every employee feels valued and empowered.



Innovation

We continuously seek new and improved ways to enhance our services and deliver greater value to our customers.



Sustainability

We are committed to conducting our business in an environmentally responsible and socially conscious manner.

قيمنا الأساسية

تدفعنا قيمنا الأساسية التالية للتفاني في العمل:

:الشفافية



:التركيز على العملاء⊠

نولي احتياجات عملائنا الأولوية ونسعى . جاهدين لتجاوز توقعاتهم



:العمل بروح الفريق

نشجع بيئة عمل تعاونية حيث يشعر .كل موظف بالتقدير والتمكين



:الابتكار

نبحث باستمرار عن طرق جديدة ومحسنة لتعزيز خدماتنا وتقديم قيمة أكبر لعملائنا





OUR SERVICES

We offer a comprehensive suite of logistics and transportation services, designed to cater to the diverse needs of our clients across various industries. Our key service offerings include:



Fast and efficient transportation solutions for your time-sensitive shipments, utilizing a global network of partners for seamless delivery to any destination.



.Cost-effective solutions for shipping goods across the globe, handling both full container loads (FCL) and less-than-container loads (LCL) with expertise.

03 ___ Land Transport

Reliable and efficient transportation solutions for shipments within the UAE and neighboring countries, utilizing a fleet of well-maintained vehicles and experienced drivers.

04 Customs Clearance

Streamlined customs processes, ensuring quick and efficient clearance of your cargo with our team of experts well-versed in customs regulations and procedures.

05 Warehousing

Secure storage and inventory management solutions for your goods, utilizing state-of-the-art facilities and advanced technology tailored to your specific needs.

06 Project Logistics

Expertise in handling complex project logistics, including oversized and heavy cargo, managing every aspect of your project from planning and coordination to execution and delivery.

خدماتنا

نحن نقدم مجموعة شاملة من خدمات النقل والخدمات اللوجستية، مصممة لتلبية الاحتياجات المتنوعة لعملائنا غي مختلف الصناعات. وتشمل خدماتنا الرئيسية

التخليص الجمري = 04

عمليات جمركية سلسة، تضمن التخليص السريع والفعّال للشحنات الخاصة بك بواسطة فريق من الخبراء المتخصصين في اللوائح والإجراءات الجمركية

التخزين = 05

حلول آمنة لتخزين وإدارة المخزون للبضائع الخاصة بك، باستخدام مرافق متطورة وتقنيات حديثة مخصصة لتلبية احتياجاتك المحددة

الخدمات اللوجستية للمشاريع ____

خبرة في التعامل مع الخدمات اللوجستية المعقدة للمشاريع، بما في ذلك الشحنات الضخمة والثقيلة، إدارة كل جانب من جوانب مشروعك بدءًا التخطيط والتنسيق إلى التنفيذ والتسليم

الشحن الجوي = 01

حلول نقل سريعة وفعّالة للشحنات العاجلة، باستخدام شبكة عالمية من الشركاء لضمان التسليم السلس إلى أى وجهة

الشحن البحري = 02

حلول اقتصادية لنقل البضائع عبر العالم، مع (FCL) التعامل بكفاءة مع حمولات الحاويات الكاملة (LCL) والشحنات التي تقل عن حمولات الحاويات

النقل البري = 03

حلول نقل موثوقة وفعالة للشحنات داخل الإمارات والدول المجاورة، باستخدام أسطول .من المركبات الحديثة وسائقين ذوي خبرة



7.Efficient handling and transportation of cargo that cannot be containerized, ensuring safe and timely delivery of your oversized or irregular shipments.

08 Logistics & Distribution

Comprehensive logistics and distribution solutions, including warehousing, inventory management, and transportation, to optimize your supply chain.

09 Commercial

Cargo Handling

Expertise in handling various types of commercial cargo, ensuring proper packaging, storage, and transportation to meet your specific requirements.

10 Cross Stuffing

Efficient transfer of cargo from one container to another, facilitating seamless multimodal transportation and reducing handling time.

n Cross Trading

Facilitation of international trade transactions between two or more parties, leveraging our global network and expertise to streamline the process.

12 Air/Sea/Land

Freight Forwarding

and Clearance

Complete freight forwarding and clearance services, managing all aspects of your shipment from origin to destination, including documentation, customs clearance, and transportation.

الشحن غير المعبأ = 07

التعامل الفعّال مع الشحنات التي لا يمكن تعبئتها في حاويات، مما يضمن التسليم الآمن وفي الوقت المناسب للشحنات كبيرة الحجم أو .ذات الأحجام غير المنتظمة

الخدمات اللوجستية 💳 🔞

والتوزيع

حلول شاملة للخدمات اللوجستية والتوزيع، بما في ذلك التخزين، وإدارة المخزون، والنقل، لتحسين سلسلة التوريد الخاصة

إجراءات الشحن التجاري = 09

التعامل الفعّال مع الشحنات التي لا يمكن تعبئتها في حاويات، مما يضمن التسليم الآمن وفي الوقت المناسب للشحنات كبيرة الحجم أو .ذات الأحجام غير المنتظمة

تجميع الحاويات 🚞 🔟

خبرة في التعامل مع مختلف أنواع الشحنات التجارية، وضمان التغليف المناسب، والنقل لتلبية متطلباتك المحددة

التجارة المتقاطعة — 11

تسهيل المعاملات التجارية الدولية بين طرفين أو أكثر، والاستفادة من شبكتنا العالمية وخبرتنا لتبسيط العمليات التجارى

الشحن الجوي/البحري/البري = 12

والتخليص الجمركي

خدمات شحن وتخليص جمركي شاملة، تدير جميع جوانب شحنتك من بلد المصدر إلى الوجهة، بما في ذلك الوثائق والتخليص الجمركي والنقل

CUSTOMS BROKERAGE

Our dedicated customs brokerage team provides expert guidance and support to ensure the smooth and efficient clearance of your goods through customs including;



- 01 HS Code Classification
- 02 Goods Classification
- O3 Customs Surveying
- 104 Import/Export Customs Clearance
- 05 Controlled Goods Permits
- 106 Import/Export Record Maintenance
- OT Customs Duty and Tax Payment
- 08 Customs Value Assessment
- 109 Import Duty and Tax Assessment
- Temporary Import/Export Procedures
- Consultancy Services.
- Customs Bonded Carriage
- 13 Transit Customs Hand

الوساطة الجمركية

فريقنا المتخصص في الوساطة الجمركية يقدم إرشادات ودعماً يستندان إلى الخبرة لضمان التخليص السلس :والفعّال لبضائعك عبر الجمارك، بما في ذلك



- 🔟 تصنيف رمز النظام المنسق
 - 👊 تصنيف البضائع
 - 🔃 المسح الجمري
- 04 التخليص الجمري للاستيراد/التصدير
 - 🙃 تصاريح البضائع المراقبة
- ۱۱ الحفاظ على سجلات الاستيراد/التصدير
 - 📆 دفع الرسوم والضرائب الجمركية
 - 🔞 تقييم قيمة الجمارك
 - 🐽 تقييم الرسوم والضرائب الجمركية
 - 🧰 إجراءات الاستيراد/التصدير المؤقتة
 - 🕕 خدمات الاستشارات
 - النقل الجمري بضمان 🔟
 - التعامل الجمري للعبور

Market Position

Gulfbeam Cargo and
Clearing LLC has strategically
positioned itself as a leader in
the dynamic and everevolving logistics industry in
the UAE. Our comprehensive
range of services, paired with
our firm commitment to
customer satisfaction, has
enabled us to establish a
strong presence in the market.

We have built strong relationships with key partners and stakeholders, granting us access to a vast network of resources and expertise. This allows us to offer competitive rates and flexible solutions tailored to the unique needs of each client.

Quality Statement

At Gulfbeam, quality is not merely an objective; it is an integral part of our DNA. We are dedicated to maintaining the highest standards of quality in every facet of our operations. From the careful handling of cargo to the timely delivery of shipments, we strive to exceed our customers' expectations at every opportunity.

Compliance Statement

Gulfbeam Cargo and Clearing LLC strictly adhere to all relevant regulations and guidelines to ensure the safety, security, and integrity of our customers' cargo. We regularly review and update our policies and procedures to ensure that we remain in full compliance with all applicable laws and regulations.



وضعنا في السوق اتخذت غولف بيم للشحن والتخليص ش.ذ.م.م. لنفسها موضعًا استراتيجيًا كقائد في صناعة الخدمات اللوجستية المتغيرة والمتطورة باستمرار في الإمارات العربية المتحدة. إن مجموعة خدماتنا الشاملة، جنبًا إلى جنب مع التزامنا القوى برضا العملاء، قد مكّنتنا من ترسيخ .حضور قوى في السوق لقد بنينا علاقات قوية مع شركاء رئيسيين وأصحاب المصلحة، مما يمنحنا الوصول إلى شبكة واسعة من الموارد والخبرات. يتيح لنا ذلك تقديم أسعار تنافسية وحلول مرنة مصممة لتلبية .الاحتياجات الفريدة لكل عميل

وضعنا في السوق

بيان الجودة

تلتزم غولف بيم للشحن والتخليص ش.ذ.م.م. التزامًا تامًا بجميع اللوائح والإرشادات ذات الصلة لضمان سلامة وأمن وتكامل شحنات عملائنا. نقوم بمراجعة وتحديث سياساتنا وإجراءاتنا بانتظام لضمان امتثالنا الكامل لجميع القوانين واللوائح المعمول بها.

بيان الامتثال

في غولف بيم، الجودة ليست مجرد هدف بل هي جزء لا يتجزأ من هويتنا. نحن ملتزمون بالحفاظ على أعلى معايير الجودة في كل جانب من جوانب عملياتنا. بدءًا من التعامل الحريص مع الشحنات وصولاً إلى التسليم في الوقت المناسب، نسعى جاهدين لتجاوز توقعات عملائنا في كل فرص



Why choose Gulfbeam?

In today's dynamic global market, choosing the right logistics partner is crucial for success. Gulfbeam Cargo and Clearing LLC stands out as a premier provider of comprehensive logistics and transportation solutions, empowering businesses to navigate the complexities of international trade with efficiency and confidence.

01

Unparalleled Expertise and Customer Focus

With years of experience in the industry, Gulfbeam possesses an unparalleled understanding of the challenges and opportunities within the logistics landscape.

02

Strategic Partnerships and Global Reach

Gulfbeam has cultivated strong relationships with key partners and stakeholders across the globe, enabling us to offer competitive rates and flexible solutions that meet the demands of today's interconnected world.

03

Commitment to Quality and Compliance

At Gulfbeam, quality is not just a goal; it's an unwavering commitment. We adhere to the highest standards of service, ensuring that your cargo is handled with precision and delivered on time, every time.

04

Technology-Driven Solutions

Gulfbeam leverages cutting-edge technology to optimize logistics operations, providing real-time tracking and inventory management solutions for enhanced visibility and control over your cargo.

لماذا نحن؟

في السوق العالمية المتغيرة في هذه الأثناء، يعد اختيار الشريك اللوجستي المناسب أمرًا هامًا لتحقيق النجاح. تبرز غولف بيم للشحن والتخليص ش.ذ.م.م. كمزود رائد لحلول الخدمات اللوجستية والنقل الشاملة، مما يمكن الشركات من التفاعل بكفاءة وثقة مع تعقيدات التجارة الدولية

01

خبرة لا مثيل لها وتركيز على العملاء

بفضل سنوات من الخبرة في هذا القطاع، تمتلك غولف بيم فهمًا لا مثيل له للتحديات .والفرص في مجال الخدمات اللوجستية

02

شراكات استراتيجية وانتشار عالمي

لقد طورت غولف بيم علاقات قوية مع الشركاء الرئيسيين وأصحاب المصلحة حول العالم، مما يمكننا من تقديم أسعار تنافسية وحلول مرنة تلبي متطلبات العالم المترابط البوم

03

التزام بالجودة والامتثال

في غولف بيم، الجودة ليست مجرد هدف بل هي التزام راسخ. نحن نلتزم بأعلى معايير الخدمة، مما يضمن أن يتمر التعامل مع شحنتك بدقة وتسليمها في الوقت المحدد، في كل مرة

حلول تستفيد حامل

حلول مدفوعة بالتكنولوجيا

تستفيد غولف بيم من التقنيات المتطورة لتحسين عمليات الخدمات اللوجستية، مما يوفر .حلول التتبع الفوري وإدارة المخزون لتعزيز الرؤية والمتابعة المستمرة شحنتك

